

【本校防疫公告—自即日起重新開放校園】 (2021.10.18)

Announcement Reopening School Campus

因應國內 COVID-19 疫情穩定控制中，本校將開放校園，撤除校區阻隔圍設，以提供師生安全、便捷之通行及訪客活動之綠地空間。

In response to the stable condition of the COVID-19 epidemic, NCKU intends to open the campus and remove the barriers to provide safe and convenient access for students and faculty as well as green space for the local communities.

本校自即日起撤除校區阻隔圍設，但為維護全體教職員工生及訪客健康平安，請落實防疫管制，成就共好的校園。本校已建置成大資訊公告平臺 APP「KUAP」(<https://cc.ncku.edu.tw/p/404-1002-225423.php?Lang=zh-tw>)，請入校者下載登錄並即時回報您的健康資訊，校區活動務必全程戴上口罩，以預防疫情可能之傳播。

NCKU will remove the barriers on Oct.18. However, in order to maintain the health and safety of all faculty, students and visitors, please implement epidemic prevention measures to achieve a common healthy campus. NCKU developed an APP of NCKU announcement platform (KUAP) (<https://cc.ncku.edu.tw/p/404-1002-225423.php?Lang=zh-tw>), please scan the QR code below and install the APP, upload your health information and maintain a green signal to enter the campus. To prevent the possible spread of the pandemic, please wear a mask at all time.

同時，配合教育部防疫要求，仍請各系館、建築空間管理單位落實門禁刷卡、量測體溫及實聯制登錄等措施。

In the meantime, in line with the Ministry of Education's epidemic prevention requirements, all buildings and space management units are required to implement access control, take body temperature and execute real-name log in.

本校將視疫情狀況，隨時調整相關防疫措施。

NCKU will adjust the relevant prevention measures at any time based on the situation of the pandemic.



iOS



Android

國立成功大學防疫小組 關心您

With best wishes for your health and safety,
NCKU COVID-19 Prevention Caucus